

[2024-2025 Eğitim-Öğretim Yılı Bahar Yarıyılında öğrenime başlamak üzere başvuruda bulunan uluslararası öğrencilerin değerlendirme sonuçları için tıklayınız.](#)

- “**Ondokuz Mayıs Üniversitesi Uluslararası Öğrenci Kabul Yönergesi**” kapsamında değerlendirilen uluslararası öğrenci adaylarından kabul edilenlerin kesin kayıt işlemleri **28-31 Ocak 2025** tarihleri arasında **enstitü öğrenci işleri biriminde şahsen** yapılacaktır. Belirtilen tarihlerde kesin kayıt işlemlerini tamamlamayanlar (öğrenim ücreti dahil) kayıt hakkını kaybeder. Başvuruda kullanılan belgelerin kesin kayıt işleminden sonra aslına uygun olmadığı tespit edilmesi durumunda kayıt silme işlemi yürütülecektir.
- Yerleşen adayların öğrenim vizesi işlemlerinde kullanılmak üzere “Kabul Mektubu” taleplerini; kabul edildiği programı, adı soyadı, uyruğu ve başvuru yapacağı konsoloslukun e-posta adresini belirtir şekilde en geç 01.02.2025 tarihine kadar lisansustu.destek@omu.edu.tr adresine göndermeleri gerekmektedir.
- Kabul mektubu alan adayların pasaportlarında giriş tarihlerini ispat etmeleri durumunda 31.03.2025 tarihine kadar kesin kayıtları yapılacaktır.
- Yukarıda belirtilen süre ve koşullar dışında kesin kayıt işlemi yapılmayacaktır.

Tezli Yüksek Lisans Programlarına Kesin Kayıt İçin İstenen Belgeler:

1. Lisans Diploması (Konsolosluk, Noter veya Yeminli Tercüman Türkçe çevirili)
2. Lisans Transkripti (Konsolosluk, Noter veya Yeminli Tercüman Türkçe çevirili)
3. Uyruğunun Gösterir Belge (Pasaport Fotokopisi)
4. Klinik uygulaması olan sağlık alanları **YÖK Diploma Denklik** belgesi
5. Eğitim Dili Türkçe programlar için **OMÜ-TÜRKÇE Merkezi** tarafından onaylanmış Türkçe Dil Belgesi C1 (Varsa)
6. YÖK Tanınırlık belgesi (Varsa)
7. Eğitim Dili İngilizce olan programlar için Yabancı Dil Belgesi (En az 65 puan) veya Lisans Eğitimini İngilizce olarak aldığını gösterir belge

Doktora/Sanatta Yeterlik Programlarına Kesin Kayıt İçin İstenen Belgeler:

1. Lisans/ Yüksek Lisans Diploması (Konsolosluk, Noter veya Yeminli Tercüman Türkçe çevirili)
2. Lisans /Yüksek Lisans Transkripti (Konsolosluk, Noter veya Yeminli Tercüman Türkçe çevirili)
3. Pasaport Fotokopisi
4. Klinik uygulaması olan sağlık alanları için (Tıp Doktorluğu, Diş Hekimliği, Fizik Tedavi ve Rehabilitasyon, Ergoterapi, Hemşirelik, Diş Teknisyenliği, Tıbbi Laborant, Radyoloji ve Sağlık Hizmetleri Yönetimi alanı) **YÖK Diploma Denklik** belgesi
5. Eğitim Dili İngilizce olan programlar için Yabancı Dil Belgesi (En az 65 puan) veya Lisans/Yüksek Lisans Eğitimini İngilizce olarak aldığını gösterir belge
6. Eğitim Dili Türkçe programlar için; Üniversitelerin ya da Dil Enstitülerinin Türkçe Eğitim Merkezlerinden alınmış veya Üniversitemiz **OMÜ-TÜRKÇE Merkezi'nden** onaylanmış Türkçe Dil Belgesi C1 (Varsa)
7. YÖK Tanınırlık Belgesi (Varsa)

[Öğrenim Ücretini görmek için tıklayınız...](#)

- **OMÜ-TÜRKÇE Merkezi tarafından denkliği onaylanmış Türkçe dil yeterlik belgesini kesin kayıttan itibaren 2 (iki) yılsonunda getirmeyen öğrencilerin enstitümüzden kaydı silinir.**
- **Lisans veya Yüksek Lisans öğrenimini Türkiye’de tamamlayan öğrencilerden Türkçe Dil Belgesi ve Tanınırlık belgesi istenmeyecektir.**

[Click here for the evaluation results of international students who applied to study in the Spring Semester of the 2024-2025 Academic Year.](#)

- The final registration procedures of the accepted international student candidates who have been evaluated within the scope of "**Ondokuz Mayıs University International Student Admission Directive**" will be made **in person at the institute student affairs unit between 28- 31 December 2025**. Those who do not complete the final registration process (including tuition fee) on the specified dates lose their right to register. If it is determined that the documents used in the application are not in accordance with the original after the final registration process, the deregistration process will be carried out.
- Accepted candidates who want an "Acceptance Letter" to be used in student visa procedures are required to send their petitions stating the candidate number, the programme they have been accepted, their name, surname, nationality and the e-mail address of the consulate to which they will apply to lisansustu.destek@omu.edu.tr until **01 February 2025**.
- If the candidates who have received an acceptance letter prove their entry dates in their passports, their final registrations will be made until **31.03.2025**.
- Except for the time and conditions stated above, final registration will not be made.

Required Documents for Final Registration for Master's Degree Programmes:

1. Undergraduate degree diploma (translated into Turkish by diplomatic missions, official notaries or certified translators)
2. Undergraduate degree transcript (translated into Turkish by diplomatic missions, official notaries or certified translators)
3. Passport copy
4. Diploma Equivalency Certificate (by the Council of Higher Education) in health fields with clinical practice
5. Turkish Language Proficiency (C1) Certificate (if available) approved by OMU-TÜRKÇE for programmes with Turkish language of education
6. Certificate of Recognition by the Council of Higher Education (if available)
7. Foreign Language Proficiency Certificate (at least 65 points) for programmes whose medium of instruction is English or a document showing that the undergraduate education was completed in a programme with English as the medium of instruction

Required Documents for Final Registration for PhD/Proficiency in Art Programmes:

1. Undergraduate/Master's degree diploma (translated into Turkish by diplomatic missions, official notaries or certified translators)
2. Undergraduate/Master's degree transcript (translated into Turkish by diplomatic missions, official notaries or certified translators)
3. Passport copy
4. Diploma Equivalency Certificate (by the Council of Higher Education) in health fields with clinical practice (Medical Practice, Dentistry, Physical Therapy and Rehabilitation, Occupational Therapy, Nursing, Dental Technicians, Medical Laboratory, Radiology and Health Services Management)
5. Foreign Language Proficiency Certificate (at least 65 points) for programmes whose medium of instruction is English or a document showing that the undergraduate/master's education was completed in a programme with English as the medium of instruction
6. For programmes whose medium of instruction is Turkish; Turkish Language Proficiency (C1) Certificate (if available) obtained from Turkish Education Centres of Universities or Language Institutes or approved by OMU-TÜRKÇE at our University
7. Certificate of Recognition by the Council of Higher Education (if available)

[Click here to see the tuition fees...](#)

- *Students who do not bring the Turkish Language Proficiency Certificate approved by OMU-TÜRKÇE within 2 (two) years after the final registration will be deregistered from our institute.*

للحصول على نتائج تقييم الطلاب الدوليين الذين تقدموا لبدء تعليمهم في ربيع

الخريف للعام الدراسي 2024-2025 انقر هنا .

- استناداً إلى "إرشادات اختيار الطلاب الدوليين بجامعة التاسع عشر من مايو"، سيتم القيام بإجراءات التسجيل النهائية للطلاب الدوليين المقبولين بين تاريخ **يناير 27 - 31 في مكتب شؤون الطلاب بالجامعة**. أما الطلاب الذين لم يكملوا إجراء التسجيل النهائي (بما في ذلك الرسوم الدراسية) بحلول التاريخ المحدد سيفقدون حق التسجيل الخاص بهم. إذا تقرر أن مستندات الطلب غير مكتملة بعد إجراء التسجيل النهائي، فسيتم إلغاء التسجيل.
- يجب على المرشحين المقبولين الذين يرغبون في الحصول على "خطاب قبول" لاستخدامه في إجراءات استخراج تأشيرة الطالب تحديد رقم الطالب والبرنامج الذي تم قبولهم فيه واسمهم الكامل ولقبهم وجنسياتهم وعنوان البريد الإلكتروني للقنصلية المكتب الذي يتقدمون إليه، وأرساله إلى البريد الإلكتروني التالي: lisansustu.destek@omu.edu.tr

المستندات المطلوبة للتسجيل النهائي لبرنامج الماجستير مع الأطروحة:

1. شهادة البكالوريوس (مترجمة من قبل القنصلية أو كاتب العدل أو مترجم محلف).
2. بيان درجات المرحلة الجامعية (مترجمة من قبل القنصلية أو كاتب العدل أو مترجم محلف).
3. نسخة عن جواز السفر.
4. صورة شخصية ع.
5. شهادة معادلة دبلوم التطبيقات السريرية للاختصاصات الصحية الصادرة عن وزارة التعليم العالي التركية YÖK .
6. شهادة إجادة اللغة التركية C1 (إن وجدت) معتمدة من مركز تعليم اللغة التركية التابع لجامعة التاسع عشر من مايو-OMÜ TRKÇE .
7. شهادة اعتماد مجلس التعليم العالي (إن وجدت).
8. شهادة لغة أجنبية (درجة 65 أو أعلى) (للبرامج التي تكون اللغة الإنجليزية هي وسيلة التدريس فيها)، أو وثيقة تثبت إتمام التعليم الجامعي باللغة الإنجليزية.

المستندات المطلوبة للتسجيل النهائي لدرجة الدكتوراه / برنامج الفنون الجميلة:

1. شهادة البكالوريوس / الماجستير (مترجمة من قبل القنصلية أو كاتب العدل أو مترجم محلف).
2. بيان درجات المرحلة الجامعية / الدراسات العليا (مترجمة من قبل القنصلية أو كاتب العدل أو مترجم محلف)
3. صورة عن جواز السفر.
4. شهادة معادلة دبلوم التطبيقات السريرية للاختصاصات الصحية (الطب البشري، طب الأسنان، العلاج الطبيعي / إعادة التأهيل، العلاج المهني، التمريض، فني الأسنان، المختبر الطبي، الأشعة، إدارة الخدمات الصحية).
5. شهادة لغة أجنبية (درجة لا تقل عن 65) للبرامج التي تستخدم اللغة الإنجليزية في التعليم، أو وثيقة تثبت أن درجة البكالوريوس أو الماجستير قد أكملت باللغة الإنجليزية.
6. بالنسبة للبرامج التي تكون فيها اللغة التركية هي لغة التعليم: شهادة إجادة اللغة التركية C1 (إن وجدت) يتم الحصول عليها من مركز تعليم اللغة التركية بالجامعة أو معهد التدريب اللغوي، أو أن تكون معتمدة من مركز OMÜ-TÜRKÇE التابع للجامعة.
7. شهادة اعتماد مجلس التعليم العالي (إن وجدت).

انقر هنا للاطلاع على الرسوم المدرسية.

- إذا لم يتم إحضار شهادة إجادة اللغة التركية المصدقة من مركز تعليم اللغة التركية التابع لجامعة التاسع عشر من مايو-OMÜ TÜRKÇE في غضون عامين بعد التسجيل النهائي سيتم إلغاء تسجيل الطالب من معهدنا.